

Budget 2018

Mot de la Mairesse

Je suis heureuse de vous présenter le Budget 2018 qui a été adopté unanimement par les membres du conseil municipal le 21 décembre dernier. Le budget des dépenses s'élève à 8 062 331 \$, soit une hausse de 2,6% par rapport au budget 2017. Le budget prévoit un taux de taxation de base de 0,5964 du 100 \$ d'évaluation soit une hausse de 1,97% par rapport à l'an dernier.

Vous trouverez dans les prochaines pages un résumé des opérations prévues ainsi que le Programme triennal d'immobilisations proposé.

Je remercie les membres du conseil et les employés qui ont participé à plusieurs rencontres de travail pour élaborer ce budget.

Je vous remercie de votre appui et je vous souhaite une bonne année 2018.

Joanne Labadie



A word from the Mayor

I am pleased to present you the 2018 budget that was unanimously adopted by the members of the municipal council on December 21st 2017. The budget for expenditures amounts to \$8,062,331, which represents an increase of 2.6% compared to the 2017 budget. This budget provides for a basic tax rate of 0.5964 per \$100 valuation, an increase of 1.97% compared to last year.

In the following pages, you will find a summary of the planned operations as well as the proposed Three-year capital expenditure program.

I wish to thank the council members and the employees who participated in several work meetings to prepare the budget.

Thank you for your support and I wish you all the best for 2018.

Joanne Labadie